中原大學電機工程學系博士班生論文大綱口試評審表
Evaluation Form for Ph.D. Dissertation Outline Oral Defense of the 
Department of Electrical Engineering, Chung Yuan Christian University
      博士生姓名：​​​____________     學號 : ________
      Applicant                                             Student ID 
        ■是否滿足本系各組自訂之著作記點辦法--□ 是 Yes  □否 No
            Does the thesis meet the point-based criteria established by each research group in the department?
各組著作記點標準分為A、B、C三等，各組博士生之著作須同時滿足各組以下規定
The standards for the three levels of point allocation for each group's publications are A, B, and C. Doctoral students in each group must simultaneously meet the following requirements of each group:

	Grade
Group
	A等
Grade A
	B等
Grade B
	C等
Grade C

	電力組
Power & Energy
	1件
	1件
	1件

	控制組
Control System
	1件
	1件
	1件

	通訊組
Communications
	1件
	1件
	1件


                                          電力組、通訊組、控制組：除教授外，博士生為第一作者算為一件、第一作者以下不計。
Except for the professor, the first authorship of a doctoral student is counted as one item for the Power Group, Communication Group, and Control Group. Any subsequent authorship is not taken into account.

較優等級著作可視為次優等級著作，反之則否。
Superior-level publications can be considered as sub-superior-level publications, but not vice-versa.
A 等：(以下期刊之全文或同一研究主題之Correspondence或Letter二篇抵一件，
                IEEE、IEE、ACM、SPIE、ASME、SCI。
      ( 八大工業國新發明專利
Grade A: one item 

           (1) A full-text article published in IEEE, IEE, ACM, SPIE, ASME, or SCI journals, or two Correspondence or Letter articles on the same research topic will be counted as one item. 

           (2) New invention patents in G8 countries.
B 等：(其他期刊            (發明專利。
            Grade B: One item for other journals or patents.
C 等：(國際會議            (新型專利              (中原學報。
Grade C: One item for international conferences, new type patents, or papers published in the "Chung Yuan Academic Journal (中原學報)."
· 論文大綱綜合評語
   Suggestion
	

	( 通過Pass  ( 不通過 Fail


委員簽名Signature of Reviewer _____________
         ___年(Year)___月(Month)___日(Day)
